

**REGISTER NOW!  
SPACE IS LIMITED.**

# FAMILY FORUM

FOR CAREGIVERS AND FAMILY MEMBERS OF INDIVIDUALS LIVING WITH DEVELOPMENTAL DISABILITIES IN THE OTTAWA AREA

**November 18, 2023**

**9:00 am to 4:00 pm**

HAMPTON INN

100 CONVENTRY RD, OTTAWA, ON K1K 4S3

**Join us for the day! We'll take care of lunch!**

*Simultaneous interpretation available.*

Get to know service organizations and find out the latest on programs and support initiatives related to housing, community participation, respite and employment.

We will also have representatives from Developmental Services Ontario, ODSP, and Passport Program to provide up-to-date information on how to apply and navigate these services.

**Interested?**



**Click here!**

**INSCRIVEZ-VOUS  
DÈS  
MAINTENANT!  
LES PLACES  
SONT LIMITÉES**

# FORUM FAMILIALE

POUR LES FAMILLES ET PROCHES AIDANTS DES INDIVIDUS  
AYANT UNE DÉFICIENCE INTELLECTUELLE

**18 novembre, 2023**

**9 H 00 am à 16 H 00 pm**

HAMPTON INN

100 CONVENTRY RD, OTTAWA, ON K1K 4S3

**Vous êtes invité pour la journée !  
On s'occupe du dîner !**

Vous pourrez en connaître davantage sur différents organismes de service, et obtenir des mises à jour sur les programmes et initiatives de soutien reliés au logement, à l'emploi, aux soins de répit et à la participation communautaire.

Des représentants du Programme ontarien de soutien aux personnes handicapées (POSPH) et du Programme Passeport seront sur place pour vous mettre à jour sur les étapes à suivre pour soumettre une demande d'aide et pour naviguer les divers services offerts.

**La traduction  
simultanée est  
disponible!**

**Intéressé?**



**Cliquez ici!**